

Recruitment of Full-time Trampoline Coach

工作範圍 / Responsibilities :

1. 選拔及訓練香港代表隊及精英隊 Select and nurture elite gymnasts
2. 主講彈網教練班及彈網工作坊 Conduct Trampoline Coaching Course and Workshops
3. 地區訓練班 Coordinate regional development programs
4. 協助制作彈網章別獎勵計劃 Developing and implementing Trampoline Badges Scheme
5. 帶隊參加海外比賽及集訓 Prepare gymnasts for overseas competitions and organize tailored training camps
6. 協助推廣彈網的活動 Organize trampoline activities for promotion and development
7. 就訓練提供教案並保存予委員查考 Maintain records of teaching plans and outcomes of training programs

入職要求 / Qualification :

1. 持有有效的彈網教練證書或同等資歷； Holder of recognized Trampoline Coaching Certificate (or equivalent)
2. 具彈網教學經驗 或 退役彈網運動員優先 Candidates with Trampoline coaching experience or retired Trampoline gymnasts will be an advantage

備註 / Remarks :

請提供國際教學經驗及個人學歷資料

Please provide International Coaching experience, if any, and education background

薪酬 / Salary :

請提供薪酬要求 Please advise your expected salary

到職 / Availability:

能即時上班可獲優先考慮 Report at once will be an advantage

如對工作有興趣者，請於 31/8/2017 或以前將個人履歷連相片電郵至 mail@gahk.org.hk；或郵寄至「銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1002 室 - 中國香港體操總會」

Interested and qualified candidates, please send your full resume with a recent photo to mail@gahk.org.hk or by post to <Hon Secretary of the GAHK, Room 1002, Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong>. By 31/8/2017

如有任何查詢，歡迎與辦公室吳先生聯絡，電話：2504 8233。

For enquiries, please contact Mr. NG at 2504 8233